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Dato: 9. december 2010

J.nr.: 10/30149

Folketinget, Uddannelsesudvalget
Christiansborg

Ministeren for flygtninge, indvandrere og integrations besvarelse af spørgsmål nr. 
109, alm. del. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra folketingsmedlem Christine Antori-
ni (S).

Spørgsmål nr. 109:

”Regeringens politik har i hvert fald indtil nu været at ligestille de to typer af bachelorgrader. 
Det fremgår af kvalifikationsrammen for de videregående uddannelser fra maj 2007. Det er 
også det bærende princip i såvel Videnskabsministeriet som Undervisningsministeriets for-
skellige udmeldinger senest f.eks. Undervisningsministeriets pjece om den danske kvalifika-
tionsramme. Netop professionsbacheloruddannelserne har en meget høj beskæftigelsesfre-
kvens. Uddannelserne er målrettet en række centrale jobfunktioner såvel i den offentlige 
som private sektor, og selv om de naturligvis også er ramt af den aktuelle krise og besparel-
serne, er der en meget høj efterspørgsel efter de færdiguddannede.

Hvorfor mener ministeren, jf. spm. 108, at der nu skal være en forskelsbehandling af værdi-
en af de to bachelorniveauer?” 

Svar:

Der henvises til besvarelsen af spørgsmål nr. 108.

Med venlig hilsen

Birthe Rønn Hornbech
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